
3 Pièces

72 m²

Réf. 072024-114

895 000 €

Cannes
Appartement à vendre (06400)
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Exceptionnel  3  pièces  situé  à  quelques  minutes  à  pied  de  la  rue

d'Antibes  et  des  plages  de  sable  fin  de  Cannes,  dans  le  quartier

prestigieux et recherché de la Basse Californie. L'appartement, situé au

7ème étage, offre une vue panoramique sur la baie de Cannes, les îles,

la ville elle-même et l'Estérel, depuis une très grande terrasse exposée

Sud, et chaque pièce bénéficie de sa propre vue magnifique grâce à la

triple  exposition  proposée.  L'appartement  a  été  entièrement  et

magnifiquement  rénové,  offrant  un  pied-à-terre  lumineux  et  aéré  au

cœur de Cannes - avec commerces et restaurants à ...

Exceptional 2-bedroom apartment located with a few minutes easy walk of the rue

d'Antibes  and  the  sandy  beaches  of  Cannes,  in  the  prestigious  and  sought  after

neighbourhood of Basse Californie. The apartment,  located on the 7th floor offers

panoramic views over the bay of Cannes, the islands, the city itself and the Esterel,

from a  very  large  South  facing  terrace,  and  each  room enjoys  it's  own wonderful

views  from  the  triple  exposure  on  offer.  The  apartment  has  been  entirely  and

beautifully renovated, offering a light and airy pied-a-terre in the heart of Cannes -

with shops and restaurants ...

FINE AND COUNTRY

13 RUE PASTEUR - 06400 CANNES
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